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preferiries viure al poble, enlloc de al mas?
No. No trobava a faltar res al viure al mas. Mon pare me 
portava al poble si era necessari. Quan vam començar 
a eixir si que m’haguera agradat poder eixir més, però 
t’acostumes. La veritat és que no sóc molt eixidora de 
festa. Quan, per qüestions d’estudis podem, eixim.

Elegix: mas – poble – ciutat???????
La ciutat no m’agrada gens, estic acostumada a viure 
al mas.
València no m’agrada gens, ho relacione amb l’estudi. 
No veig cap avantatge per viure a una ciutat, t’agobies, 
molts cotxes, fum, estrés...

Vas ser dama a les festes d’agost? Quins records 
tens?
Si ho vaig ser. Acabava de vindre d’Irlanda (al juliol), i a 
l’arribar ens va tocar retocar els vestits i acabar de fer 
tot l’amaniment. Va ser una de les millors experiències 
de la meua vida!

I de l’any de quinta?
Superespecial. És l’any que més unit estàs en els 
amics.

Què fas en el teu temps lliure?
No en tinc, enguany no (entre la Universitat i l’operació).  
Quan en tinc, m’agrada anar amb els amics i el meu 
novio.

Quines són les teues aficions?
Com deia abans, no tinc cap minut per dedicar-me a 
res. M’agraden molt els cavalls, però com sé que no 
el podria cuidar, preferís no tindre’l.

T’agrada anar al cine? De quin tipus?
M’agrada molt, si quan puc vaig. Les pel·lícules 
d’humor, romàniques i d’acció són les meues 
preferides.

Algun actor o actriu en particular?
Natalie Portman.

Què prefereixes, l’ambient de la discoteca o de 
la orquesta?
L’orquestra. A la discoteca vas a un lloc tancat on hi 
ha molta gent que no coneixes. A l’orquestra estàs en 
la teu gent i te retrobes en els amics.

Aquest estiu no me perdré res, ja que pense que ho 
aprovaré tot.

Quin estil de música t’agrada més?
Pop i reggeaton.

passem a parlar de l’esport. Quin és el que més 
t’agrada practicar? I vore?

M’agrada practicar el balonmano i el Basket (però no 
puc), i vore el futbol, ja que el meu nuvi és del Madrid 
i jo del Barça.

T’agrade viatjar?
Si.

Quin ha segut el viatge que recordes amb més 
estima?
El viatge a Irlanda, i ara anirem Víctor i jo a Astúries..

Eres molt amiga dels teus amics?
Si.

parlem d’un tema que no és tan agradable. 
Com te trobes físicament?
He passat una mala època però ara estic millor, 
gràcies al recolzament que he tingut per part de tots 
(família, nuvi, companys de classe i amics).  Després 
de l’operació vaig tindre moltes visites, tan a l’hospital 
com al mas.

Què tenies exactament?
Tenia un colesteatoma (és quan el timpà se’n va cap a 
dins), unit a una perforació del mateix.
M’han operat d’una orella i m’hauran de repetir 
l’operació. 

Com te vas adonar?
Poc a poc, anava perdent l’audició i vam anar a molt 
metges fins que ens van dir què tenia. Els meus 
pares han estat en mi en tot moment, mon pare 
acompanyant-me al metge, i si tenia faena al mas, el 
meu oncle l’ajudava.

Primer vam anar a la Seguretat Social i ens deien que 
era otitis, vam anar a l’especialista i primer seguien 
dient que era otitis, fins que al fer-me les proves 
pertinents se van adonar del problema.

Què han suposat per tu aquestos mesos?
Molt d’agobio per els estudis perquè sóc molt 


